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Jedno z kłamstw, które szatan wykorzystuje przeciw ludziom: Bóg jest nudny.

  

Dzieci, młodzież, dorośli - nudzący się na niedzielnej Eucharystii. Dzieci nie mające wiedzy o
liturgii, wiedzy adekwatnej do wieku, która pomogłaby im w skupieniu. Młodzież, dla której
niektóre duszpasterstwa urządzają specjalne spotkania i propagują ulotki: "Msza święta nie
musi być nudna! Przyjdź do nas!" (autentyk). Dorośli, podczas nabożeństw zerkający na
zegarki, piszący smsy pod ławką, oglądający wszystko dookoła - tylko nie wpatrzeni w Boga.

  

I nie trzeba wcale wielkich walk toczyć, szczególnymi sposobami odciągać ich od Kościoła,
rywalizować z ewangelizacją. Wystarczy utrwalać ludzi w przekonaniu, że Bóg jest nudny.

  

Obym nigdy nie miała w tym udziału.

  

***

  

Bóg jest ciekawy. Bóg jest fascynujący. Bądźmy świadkami tego.

  

Marysia
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